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-----Oorspronkelijk bericht----- 

Van: Bruins Slot H.  

Verzonden: vrijdag 3 april 2015 12:28 

Aan: Commissie VWS; Teunissen Ton 

CC: Senne M. 

Onderwerp: Rondvraag procedurevergadering 

 

Geachte griffier, 

 

Op 25 maart stond in het Financieel Dagblad een artikel dat invoering van de 

uitkomstbekostiging per 2020 niet gaat lukken. Dit blijkt uit een onderzoek van het instituut 

Beleid en Management Gezondheidszorg van de Erasmus Universiteit.  

 

https://fd.nl/economie-politiek/1097968/slimmer-zorgstelsel-nog-ver-weg  

 

Graag zou ik via de Vaste Commissie van VWS een reactie van de minister van VWS op dit 

rapport van de Erasmus Universiteit willen vragen. Ik zou van de minister graag onder meer 

willen weten of zij de bezwaren en belemmeringen herkent, welke oplossingen zij daarvoor 

ziet en of invoering per 2020 volgens de minister wel mogelijk is.  

 

Alvast bedankt voor het rondsturen van dit verzoek.  

 

Goede Paasdagen gewenst. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Hanke Bruins Slot 

 

Verstuurd vanaf mijn iPad 
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